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Referat FAU møte 07 september 2021

Til stede: Cathrine Watnedal, Ole Kristoffersen, Malene Rognså Bertelsen, Sesilie Lyngbø, Gry Malen Kvalvik,
Suzanne Isaksen, Veronica Steen Henriksen, Linda Larsen, Gjøran Rosenvinge, Ørjan Torsvik, Marianne Almås
Bampton og Sissel Stillwell

___________________________________________________________

Sak 1. Godkjenne saksliste og referat
Saksliste ok. Referat ikke aktuelt på dette møtet.

Sak 2. Introduksjon i FAU
Presentasjonsrunde.
Hva FAU gjør, hvordan møtene fungerer og de forskjellige oppgavene vi har.
Valg av leder, nestleder og kasserer. Sissel Stillwell er sekretær. Gjøran Rosenvinge blir
leder. Malene Rognså Bertelsen blir nestleder. Christer Bødtker blir kasserer.
Samarbeidsutvalget (SU) Skolemiljøutvalget (SMU) og Kommunalt foreldreutvalg (KFU)
Skole-FAU samarbeid. Linda Larsen er i begge utvalgene. Suzanne Isaksen er i SU. KFU går
på omgang, liste kommer.
Møtetidspunkt. Passer første tirsdag i måneden kl 19? Vi fortsetter med dette.

Sak 3. Økonomi
Saldo på konto er 161246 kr.

Sak 4. Årshjul
Bruker google calendar for all kalender informasjon, er åpen for alle

https://calendar.google.com/calendar/embed?src=fgj497uagu3ld54bsare7fi63s%40gro
up.calendar.google.com&ctz=Europe%2FParis&fbclid=IwAR308kvlVbfC4F1O-L8X5wMjp
qKSb77P7cThebwTCnu9krNPSJIiVaTT4_M

Arrangementer FAU arrangerte før pandemi:
- Lysfest (rundt 13. desember) Lysfesten må gjøres på annen måte. Tog er

trafikkfarlig og arrangementet er stressende for foreldre. Kan vi heller skaffe juletre
til skoleplassen og sponse skolen med noe til en juleavslutning.

- 17. mai. Tenke nytt rundt 17. mai. Her sponset også FAU så skolen kunne feire
under pandemien. Selve feiringen må revurderes. Kan vi dra inn de lokale mer,
idrettslag og skolemusikk? Hvordan planlegge så det ikke blir mye jobb for noen få?
Vi samler bygden ved disse arrangementene. Dette bruker vi som et argument for å
ønske ny skole/beholde skolen i bygden.

- Diskotek (1 gang per halvår) Diskotek må revurderes i forhold til smitte. Kan vi dele
opp i kohorter?

Sak 5. Informasjon fra skolen
FAU tar opp saker som kommer inn mellom møtene, skolen svarer. Er det noe vi vil vite mer
om? Vi gir Cathrine beskjed på forhånd så hun kan forberede seg.
Hvis ikke vi har noe spesielt tar typisk skolen opp et tema.
Cathrine informerer om;

- skolens nye «site» Denne er laget istedenfor skriftlig info. Oversiktlige og lett å
oppdatere etter hvert. Cathrine legger til link inn til FAU sin nettside.

https://calendar.google.com/calendar/embed?src=fgj497uagu3ld54bsare7fi63s%40group.calendar.google.com&ctz=Europe%2FParis&fbclid=IwAR308kvlVbfC4F1O-L8X5wMjpqKSb77P7cThebwTCnu9krNPSJIiVaTT4_M
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- Formøte før foreldremøtene onsdag 8. september fra 18 – 20. Formøtet har fokus
på klassemiljøaktiviteter og sosiale aktiviteter. Et møte for å legge et godt grunnlag
for skole hjem samarbeid.

- Ny avdelingsleder på 1-4. trinn, Margrete Waldeland Grimsø.
- Elevrådet sitt årshjul. Klassene jobber med hvilke saker de vil ta videre til elevrådet.

Elevrådet har også oppgaver knyttet til klassemiljø osv. Elevrådets kafé to ganger i
året. Postkasse som er åpen for innspill fra alle elevene under kafeen. TL dag/OL -
her bidrar elevrådet for å hjelpe TRivselslederne. Elevrådet leder ulike
arrangementer på skolen gjennom skoleåret som f eks Den kulturelle skolesekken.
Hjelper med å dele ut premier ved leserkonkurranse. FAU kan hjelpe til med at
elevrådet får handlingsrom ved å fortsette og støtte med midler så lenge vi har
økonomi til det. FAU har støttet med midler til diverse som premier i konkurranser,
turer, avslutning for 7. trinn med mer. Midlene brukes direkte til at elevene får en
bedre skolehverdag og økt trivsel.

Sak 6. Informasjon innad i FAU
Vi bruker offisiell kalender som nevnt i punkt 4.
Referat og saksliste blir sendt på e post og lagt ut på intern FAU FB-side
Referat blir også lastet opp på vår egen nettside og KFUs hjemmeside.
Vi svarer ja eller nei på invitasjoner på arrangement på FB om vi kan stille på møte eller
ikke, vanskelig å holde rede på kommentarer på om man kan stille.

Sak 7. KFU
Møte andre tirsdag i måneden på Ravnanger ungdomsskole fra 19-21.
Vi bytter på å gå på møtet og fremlegger et lite referat på neste FAU-møte.
Første møte er tirsdag 14. september. Sissel lager liste over hvem som stiller på hvilket
møte. Det byttes innbyrdes om det ikke passer.

Sak 8. Oppgaver for FAU
Årets TV-aksjon. Er dette en FAU sak? Vi er usikker. Linda tok kontakt med Tone som svarte
at hun håper noen vil ta på seg oppgaven og at man må kontakte Frivillighetssentralen.

Hvilke saker er elevrådet opptatt av? Kan vi være til hjelp? Elevrådet har hatt stor fokus på
trafikksikkerhet. Her kan FAU bidra. Kan alle legge ut på klassenes facebooksider at ingen
må parkere i busslommer? Ta dette gjerne opp på foreldremøter også. Kan vi få et skilt med
Kun avstigning ved busslomme? Kan vi ta det opp igjen det med å fikse veien fra Joker til
skolen? Bruk politikerne her; hvem bør vi snakke med og hvordan.

Kampen for skolen vår. En liten gruppe foreldre holder saken ved like så vi ikke blir glemt.
Før sommeren arrangerte de digitalt møtemaraton med alle partiene hvor fortalte om
behovet for ny skole.

Sak 9. Lage gapahuk der skolens “gapahuk” er
Det har kommet inn forslag om å bygge en gapahuk.
Eksisterer ikke noe avtale om å disponere området fra skolen.
Her må en avtale om at skolen kan disponere området før det bygges en gapahuk. Her kan
det også søkes midler. Veronica ser på dette. Sissel hører med Line om status.

Sak 10. FAU sin bod
FAU måtte i 2019 avlyse Lysfesten pga dårlig vær etter at alt som skulle selges var kjøpt inn.
Så kom pandemi, og varene står fremdeles i boden vår i kjelleren. Dette må
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ryddes/kastes/spises. Marianne sjekker om jobben hennes ønsker chipsen, Linda, Sesilie og
Sissel rydder boden før oktobers FAU møte. Sissel bestiller ekstra tømming av boss til
dagen etter møtet. FAU dekker denne tømmingen.

Sak 11. Eventuelt
Vi endrer til å kalle det 1. og 2.
representant og alle kommer på møtene
så langt de kan.

Oppgradering av ballbinge. Hva kan vi
gjøre for at denne blir forbedret?

Skolen skal være lettere å få tak i da
skolekonsulenten skal gå rundt med
mobil. Per dags dato har skolen ikke
skolekonsulent, nyansatt er på plass
rundt 20. september.



Hanøy FAU – 2021/2022

Side 4 av 4

Møteoversikt FAU Hanøy skole 2021/2022

FAU møtedato

5. oktober

2. november

7. desember

4. januar

1. februar

8. mars

5. april

3. mai

7. juni

FAU møte er første tirsdagen i måneden kl 19 på Hanøy skole.

KFU møter andre tirsdagen i måneden kl 19 – 21 på Ravnanger ungdomsskole.


